
 ÅRSRAPPORT FRA AVLSRÅDET FOR LUZERNERSTØVEREN 2018 
 
 

Avlsrådet for Luzernerstøveren har i 2018 bestått av:  
Geir Holden - leder, Tom S. Braaten - valpeformidler, Arnt Skeibrok og Knut Lundberg – 
varamedlem.  Sittende råd har meget god kontakt og samarbeider godt. 
 
Geir Holden møtte for Avlsrådet på RS-møtet i april og på ledermøtet i april.  
 
I avlsesongen 2018 har vi hatt har vi hatt 8 parringsforespørsler. Det har resultert i 4 fødte 
kull. 1 tispe gikk tom og 3 venter til neste sesong (pga sen løpetid). I de 4 kullene ble det kun 
født 27 valper, 3 kull med 7 valper og 1 med 6. Det har også vært 1 kull utenom avlsrådet. 
Her ble det født 6 valper. 33 valper totalt. Vi har som målsetting å oppnå samme antall neste 
år. 
 
Vi har i løpet av prøvesesongen 2017/2018 hatt 17 hunder på jaktprøve med til sammen en 
premieprosent på 82,4 % på ÅP-prøver og 46 % på EP-Prøver, total jaktprøveprosent er 66,6 
% samlet. Vi har i år 2 nye jaktpremierte Luzernerstøvere og 5 nye hunder som har klart og 
kvalifisere seg for eliteprøver. Dette er bra. Av 17 starter på ÅP gikk hele 12 hunder til 1 ÅP, 
meget bra! 
 
Eksteriørmessig ser det ut til at vi har en homogen rase (liten skilnad på hundene). Vi har få 
hunder som har fått sufficent på utstilling og veldig få hunder som er slått ut for feil. 
Luzernerstøvere har vært stilt på til sammen 11 utstillinger i 2018. 
 
Når det gjelder HD i rasen er 6 hunder røntget i 2018. Alle 6 er frie for HD (A/B). 
 
Det er et godt samarbeid mellom avlsrådet i Norge og i Sverige med jevnlig kontakt. 
 
  
Enebakkneset august 2018  
For Avlsrådet  
Geir Holden /s/ 
   


